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Revidera aktivitetsplanen 

 

Stadsdelsnämnden har beslutat om en s.k. aktivitetsplan; en tidplan för 

utförsäljning av alla kommunal verksamhet med något undantag. 

 

Enligt medieuppgifter kommer majoriteten att föreslå att delar av 

fritidsverksamheten, bl.a. Vasastans fritidsgård, ska tas bort från 

aktivitetsplanen. Motivet är att ”Vasastans fritidsgård är en enkel och väldigt 

bra verksamhet. Det finns inget behov av att förändra den.” (Hanna Broberg Vi 

i Vasastan 31/5 2008) 

 

Vi socialdemokrater välkomnar självklart att den borgerliga majoriteten har 

omprövat det tidigare beslutet att göra sig av med Vasastans fritidsgård. Goda 

förslag ska stödjas, även borgerliga sådana. Vi vill däremot till kommande 

nämndsammanträde ha svar på följande frågor: 

 

När får stadsdelsnämnden ta ställning till förändringen av aktivitetsplanen? 

Anser den borgerliga majoriteten att det finns annan kommunal verksamhet 

inom Norrmalms stadsdelsnämnd som är ”väldigt bra”, och därför också kan 

tas bort från aktivitetsplanen? 

 


